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Vážení lionští přátelé,

 polovina letošního lionského roku se chýlí ke konci a to je důvod 
k zamyšlení. 

	 Lionské	hnutí	je	společenstvím	nejen	cha-
ritativním,	 ale	 především	humanitním.	 Podporu-
jeme	dětské	domovy,	zařízení	pro	handicapované 
občany,	 ale	 snažíme	 se	 pomoci	 i	 při	 ochraně 
přírody	nebo	kulturního	dědictví.	Pokud	bych	měl	
napsat,	co	vše	naše	kluby	udělaly,	koho	podpořily,	
byl	by	to	velice	dlouhý	seznam.	Za	všechny	proto	
zmíním	jen	projekt	Nemocnice	Keňa	II.,	který	by-
chom	chtěli	uskutečnit	a	na	který	shromažďujeme	
finanční	prostředky.
	 Na	rozdíl	od	jiných	společností	nepořádá-
me	finanční	sbírky,	neskládáme	se	mezi	sebou,	ale	 
finanční	prostředky	získáváme	vlastní	činností.	
	 Abychom	 mohli	 naplňovat	 cíle	 našeho	
hnutí,	 musíme	 se	 navzájem	 znát	 a	 spolupraco-
vat.	Jsem	rád,	že	kluby	nejsou	uzavřeny	do	sebe,	
že	se	jejich	akcí	nezúčastňují	pouze	jejich	členové 
nebo	 maximálně	 rodinní	 příslušníci,	 ale	 členové	
klubů	 se	 vzájemně	navštěvují	 a	 činnost	 klubů	 se	
stává	společenskou	záležitostí.

Mezinárodní den zraku
	 Plzeňský	 dámský	 klub	 LC	 Plzeň	 
Bohemia	 např.	 uspořádal	 skvělý	 koncert	 k	 Me-
zinárodnímu	 dni	 zraku.	 Potěšilo	 mě,	 že	 se	 kon-
certu	 zúčastnili	 nejen	 plzeňští	 lioni,	 ale	 že	 byli	 
zastoupeni	 i	 lioni	 z	 Rokycan,	 Karlových	 Varů,	 
Prahy	a	dalších	míst.
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Vážení lionští přátelé,

 jsem rád, že se přátelství mezi našimi kluby stále prohlubuje 
a čím dál více našich členů se zúčastňuje akcí, které naše kluby pořádají. 
Největším setkáním členů klubů však bude náš konvent.
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K O N V E N T

	 Konvent	se	uskuteční	14.	5.	2011	v	Brně	
a	je	na	Vás,	abyste	vybrali	delegáty,	kteří	budou	
Váš	 klub	 reprezentovat.	 Na	 každých	 10	 členů	
připadá	 1	 delegát.	 Pokud	 neúplná	 zbývající 
desítka	 členů	 dosahuje	 alespoň	 5ti	 členů,	 lze	 
za	tuto	neúplnou	desítku	delegovat	1	delegáta.	
Při	stanovení	delegátů	se	vychází	z	počtu	členů	
k	 1.	 4.	 letošního	 roku.	 Konventu	 se	 s	 právem	
hlasovacím	 zúčastní	 z	 titulu	 své	 funkce	 oba	
viceguvernéři	 a	 všichni	 pastguvernéři.	 Prosím	
proto,	 abyste	 seznam	 delegátů,	 kteří	 budou	
reprezentovat	 Váš	 klub,	 nahlásili	 sekretariátu	
pokud	možno	co	nejdříve.	 	
	 Nový	guvernér	René	Hudzovič	(LC	Nitra)	
byl	 již	 schválen	 Radou	 světových	 prezidentů	

a	 my	 jej	 zvolíme	 a	 stejně	 tak	 budeme	 volit	
1.	 viceguvernéra	 a	 2.	 viceguvernéra.	 Jako 
1.	viceguvernér	je	navržen	Petr	Jaroš	(LC	České	
Budějovice)	 a	 jako	2.	 viceguvernér	 je	navržen	
Pavel	Beskydiar	(LC	Bánská	Bystrica	Dixon).
	 Na	 konventu	 budou	 oceněni	 naši	
členové,	 kteří	 se	 v	 letošním	 roce	 zasloužili 
o	náš	district	a	naše	hnutí.	Obracím	se	proto	na	
všechny	kluby,	aby	navrhli	jednoho	až	dva	své	
členy,	kteří	na	konventu	budou	oceněni.

P O M O C    J A P O N S K U

	 Před	 několika	 týdny	 postihlo	 Japonsko	
neštěstí,	s	jehož	následky	se	vyrovnává	dodnes.



Nejvíce	 bylo	 postiženo	 město	 Sendai,	 kde	
shodou	 okolností	 žije	 i	 dcera	 Tibora	 Bučeka 
MUDr.	 Beata	 Shiratori	 se	 svojí	 rodinou.	 
Rodina	 Shiratoriových	 	 naštěstí	 přežila,	 ale	
život	v	troskách	města	je	utrpením	pro	ně	a	pro	
všechny,	kteří	zde	žijí.	
	 Na	posledním	zasedání	našeho	kabinetu 
jsme	se	proto	rozhodli	požádat	kluby	o	pomoc.	
	 Já	 nemám	 rád,	 když	 peníze	 posíláme	
někam	 a	 nevíme,	 jak	 s	 nimi	 bude	 naloženo.	
Navrhuji	 proto,	 aby	 peníze,	 které	 se	 podaří	
klubům	 získat,	 byly	 prostřednictvím	 našeho	
sekretariátu	 zaslány	 přímo	 lionskému	 klubu	
Sendai	 Izumi	 Lions	 Club.	 Prosím	 proto	 naše	
členy,	aby	 tuto	 záležitost	na	 svých	 zasedáních	
projednali	a	pokud	možno	přispěli.

Č E S K Ý    A    S L O V E N S K Ý    L I O N

	 V	 současné	 době	 dostáváte	 do	 rukou	
další	 číslo	 našeho	 časopisu	 Český	 a	 sloven-
ský	 lion.	 Jsem	rád,	 že	 se	nám	podařilo	 zajistit	
jeho	vydávání	 a	 věřím,	 že	 se	Vám	 jeho	obsah	
líbí.	 Díky	 spolupráci	 s	 p.	 Milanem	 Horákem,	
předsedou	 představenstva	 společnosti	 Tisk	
Horák	a.s.,	časopis	vychází	na	křídovém	papíru	
a	může	nám	sloužit	 jako	propagační	materiál,	
za	 který	 se	 nemusíme	 stydět.	 Děkuji	 proto 
p.	Milanu	Horákovi	 za	 jeho	pomoc	 lionskému	
hnutí.	 Děkuji	 samozřejmě	 i	 šéfredaktorovi	
našeho	časopisu	 Jaroslavu	Novotnému	a	Vám	
všem,	kteří	s	ním	spolupracujete.

	 Všechny	Vás	srdečně	zdravím	a	těším	se	
na	setkání	s	Vámi.

       
 Oldřich Choděra

guvernér	distriktu
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